
Rondvraag SP over voortgang regiodeal flexwonen 

Met een juichend bericht werd eind 2022 de regiodeal flexwonen bekendgemaakt, die de bouw van 
1500 �jdelijke woningen mogelijk maakte in 2023, waarvan 1000 in de stad Utrecht. Met 18 miljoen 
erbij van het Rijk zou dat moeten lukken. 
 
In september dit jaar stelde een aantal frac�es in de Utrechtse raad vragen over de vertraging die is 
opgetreden en de stevige vermindering van het aantal �jdelijke woningen bij de projecten Pagelaan, 
BEFU-terrein en De Wetering.  

Geld is de voornaamste bron van vertraging bij de Pagelaan, gaf de wethouder aan. Inmiddels staan 
de zeecontainers waar de woningen in zouden moeten komen weg te roesten op het bouwterrein en 
is er nog geen spoor van ac�viteit te bekennen (foto’s). Een desolate aanblik voor de omwonenden. 
 
Andere oorzaken voor de vertragingen zijn inmiddels zeer bekend, waaronder netconges�e, maar het 
lijkt toch vooral de rekensom te zijn die ervoor zorgt dat er onder de streep rode cijfers worden 
geschreven. De SP hee� enkele vragen hierover. 

1. Hoe oordeelt de Gedeputeerde over de voortgang van de regiodeal, als het gaat om de 
afgesproken aantallen en de snelheid waarmee de projecten van de grond komen? 

2. Is er inmiddels al meer duidelijkheid over de start van het project Pagelaan en zo nee, 
wanneer valt die te verwachten? 

3. Welke mogelijkheden ziet de Gedeputeerde aan de kant van de Provincie om dit project vlot 
te trekken? Is hij bijvoorbeeld bereid om een financiële impuls te overwegen? 

4. Wat betekenen de afwijkingen van de afspraken in de regiodeal voor de subsidie vanuit het 
Rijk? 

 

    

https://www.provincie-utrecht.nl/actueel/nieuws/handen-op-elkaar-voor-bouw-1500-flexwoningen

